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BARDO (inf. wł.). Nie powinno być problemu z naborem uczniów do szkół prowadzonych
przez gminę. Odnotowywany przez lata niż demograficzny przechodzi do historii, bo mocno
wyhamowuje. On też w jakimś stopniu przyczynił się do zmodyfikowania lokalnej oświaty.

Budynek szkolny w Bardzie

Aktualnie w gminie funkcjonuje jedna szkoła podstawowa, ale z dwiema lokalizacjami.  Młodsza
grupa uczniów uczy się  w Bardzie,  natomiast  starsza w Przyłęku,  gdzie wcześniej  mieściło  się
gimnazjum.

- Zauważamy potrzebę uruchomienia żłobka o 10 - 15 miejscach. Naciskają na niego młode mamy,
gdyż trudno jest znaleźć za niewygórowaną cenę opiekunkę do dziecka. Przy tym wiele kobiet chce
być  aktywnymi  zawodowo  -  mówi  burmistrz  Krzysztof  Żegański.  -  Przymierzyliśmy  się  do
reaktywacji takiej placówki, którą w Bardzie zamknięto w latach osiemdziesiątych, w poprzednim
stuleciu. Koncepcje sprowadzały się do jej otwarcia w budynku szkoły, pod uwagę też braliśmy
przyszłą siedzibę domu seniora, jednak nie dostaliśmy pozytywnej opinii konserwatora zabytków,
architekta i strażaków. Dlatego pochylamy się nad trzecim pomysłem, o którym jeszcze za wcześnie
mówić. Na pewno będzie to w miejscu wygodnym dla wiekszości mam, bo w drodze do i z pracy.

(bwb)


